
 

Gidske Houge 
referent Side 1 av 5 

Styremøte - Arendal og Omegn Hundeklubb. 

Dato Møtetid fra – til Sted 

10.10.2023 21.00-22.20 Teams  

Møteleder Referent 

Anne Linn Moen, leder Gidske Houge, Sekretær 

 
 
Tilstede 
Anne Linn Moen 
Trine Thorkildsen 
Ellen Leikvangen 
Gidske Houge 
Sølvi Eyde-Olsen 
Elin Søisdal Gjeruldsen 
Siv Svendsen 
Charlotte Hagen Kidachi 
Bente Trydal 
 
 

 
Meldt Forfall 
Mailinn Bie-Evensen 
 

  
 

Møtereferatet sendes pr mail til styremedlemmene og publiseres på klubbens hjemmeside etter 
godkjenning. 

 

 

Sak Referat/ handling Frist 
Utføres 
av 

Status 

21/2023 Godkjenning av innkallingen 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 

   
 
 

22/2023 Godkjenning av styremøtereferat ifra forrige styremøte 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 

   
 

23/2023 Oppfølging fra tidligere saker 
 
Sak 19/23: Fordeling av treningstider 
vedtak: 
faste greners treningstider overgår booking i kalender 
Ikke lov å booke mer enn en uke frem i tid. 
2 timer per person 
Begge banene kan bookes samtidig. 
Vil bli lagt ut på hjemmesiden 
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Oppfølging: 
Anne Linn formulerer et forslag til mer utfyllende tekst som deles 
på fb-siden til styret. Når teksten er godkjent sendes dette til 
Vidar for publisering på hjemmesiden.  
Faste treninger til grenene legges inn i kalenderen t.o.m. oktober 
slik at det ikke dobbelbookes.  
  

 
 
24/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
25/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Innmelding av nye saker til behandling i dagens styremøte 
 
Klargjøring av regelverk for godtgjørelse 
For å unngå misforståelser med påfølgende diskusjoner, 
unødvendig irritasjon og muligheten for at instruktører i klubben 
vår ikke lengre ønsker å ta instruktøroppdrag, er det foreslått å 
klargjøre og rydde i gjeldende regelverk for godtgjørelse.  
Forslaget er beskrevet i egen sak med tre vedlegg.  
Forslag til vedtak: Styret godkjenner. 

 

Vedtak: 
Styret godkjenner klargjøringen av regelverket med følgende 

endringer: 

- Tredje kulepunkt: Inaktiv-perioden økes fra «gjeldene 

kalenderår» til «gjeldende og foregående kalenderår».  

- Syvende kulepunkt: Dersom du instruerer en 

innetreningsgruppe kan du få dekket en egentrening 

samme sesong. Dette gjelder på tvers av grenene. Hvis 

ikke benyttes instruktørkontoen for å dekke inntil 1000 

kroner per sesong.  

 

Fra agility-komiteen: 

Bakgrunn og sak: Agilitykomiteen har lenge ønsket nye regler for 

utregning for Årets agilityhund, et regelverk som tilgodeser alle 

klasser og nivåer, og vi har nå landet på noe vi syns er en god 

løsning, se vedlegg. På hjemmesiden vil det være et excel-skjema 

hvor man selv kan plotte inn sine resultater med automatisk 

utregning. Som vedlegg til innsendelse må det ligge 

dokumentasjon på resultatene.  

Forslag til vedtak: Styret godkjenner. 

 

Vedtak: 

Styret godkjenner.  
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26/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
27/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
28/2023 
 

Fra agility-komiteen: 

Bakgrunn og sak: Agilitykomiteen ønsker å tilby et 

banedesignkurs til klubbens aktive agilityinstruktører samt 

potensielle instruktører. Komiteen ser behovet både at 

instruktørene får mulighet til å heve egen kompetanse, samt 

prøve å rekruttere nye instruktører. 

Kostnad per person kr 3500,- og inkluderer foredrag (online) pluss 

tre påfølgende oppgaver som inkl 3-4 baner med 

oppgaver/tilbakemelding. Total varighet på banedesignkurset, 3-4 

uker. For å få dekt et slikt kurs må man binde seg til å instruere 

minimum to agilitykurs I regi av klubben ila to års periode. 

Forslag til vedtak. Styret godkjenner. 

 

Vedtak: 

Styret godkjenner. Deltakerne må gjennomføre kurset for å få 

dekket kursavgiften.  

 

Fra agility-komiteen: 

Bakgrunn og sak: Agility komiteen har designet nye klubbklær I 

freshe farger fra Trimtex (presentert på tidligere møte) og ønsker 

at flest mulig skal få mulighet til å bekle seg med klubbklær. Like 

klubbklær er med på å styrke samhørighet til hverandre og 

klubben. Komiteen foreslår at klubben budsjetterer med å dekke 

kr 250/300,- per T-skjorte Slik at flest mulig skal få råd til å kjøpre 

T-skjorten. Ordinær pris er kr 499,- men har fått beskjed om at 

det kan foreligge en prisøkning I 2024. Hvis klubben dekker kr 

250,- og vi har 200 medlemmer som bestiller vil det koste 

klubben kr 50.000,-. Det vil være mulig å kjøpe jakke og bukse 

også men det dekker hver enkelt selv fullt ut.  

Forslag til vedtak. Styret godkjenner. 

 

Vedtak: 

Styret legger inn forslag om dette i budsjett 2024 på årsmøtet 

2023.  

 

Fra hyttekomiteen: 

Det ønskes å handle inn kasser til å sortere premiene i 

premiebua. Rydding og sortering gjøres i samarbeid med Rebekka 

i lp/RL komiteen og Sølvi i hyttekomiteen. 

 

Vedtak: 

Styret godkjenner.  
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 Hastesaker håndtert og infosaker til styret 
 
Det har ikke blitt håndtert hastesaker. 
 

   

 Innkommende korrespondanse 
 
Det har ikke kommet inn relevante e-poster. 
 

   

29/2023 Status økonomi 
Økonomien er god.  
 

   

30/2023 Fra komiteene 
 
Info fra LP/RL-komiteen 

• Onsdag 5. juli ble det arrangert klubbmesterskap i 
lydighet. Regnet pøste ned, så det ble bare 12 stk som 
stilte opp til start.  

• Vi gjennomførte LP-stevne (kveldsstevne) fredag 25. 
august. 

• Vi gjennomførte rally-cup 7. september.  

• Vi gjennomførte dobbelt RL-stevne helga 16-17 
september. Mange påmeldte og mye skryt for 
gjennomføring.  

• Vi gjennomførte LP-cup 27. september.  

• Høstens kurs er gjennomført. Det var relativt få 
instruktører som ønsket å stille, så det ble med valpekurs, 
bronsemerket og rally-kurs.  

• Vi har startet opp innetreningene med økte antall timer 
for både lydighet, rallylydighet og mini-kurs. Det er satt 
opp kurs både i rally og lydighet.  

• Det planlegges dobbelt LP-stevne helga 28-29 oktober. 
Det er mange påmeldte.   

 
Info fra hyttekomiteen 

Den 15.09.23 ble hele grusbanen luket for ugress. Det ble brukt 3 

kvelder. Utbetalt 3000,- for jobben. 

Hyttekomiteen ønsker at lp/rl/ag og bruks tar litt ansvar for 

kontoret etter stevner. Legg ting der de skal ligge. Det er 

vanskelig å finne ting, det blir handlet inn nytt til stevner som 

kanskje ligger der allerede. Tror det ligger mye gammelt som kan 

kastes. 

 

Info fra bruks-komiteen  

- Vi arrangerte sporstevne 29 august klasse D og C med fulle 
klasser og bra stemning  
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- 28-29 oktober arrangerer vi runderingstevne og har 
allerede 11 påmeldte  

- Brukskomiteen har arrangert runderingstreninger 
mandager hvor vi er med og hjelper de som er nye 

- Onsdager har vi brukslydighet  
- Torsdager har vi feltsøk  
- Vi har også satt opp brukslydighetskurs for rekrutter i 

hallen i november og desember som ble fullt på en kveld. 
 
Info fra agility-komiteen 
Anne Linn går av som komite-medlem men fortsetter som leder 
av stevnekomiteen, noe vi setter veldig stor pris på. 
Vi får inn to nye medlemmer, Karen Hertzber Andersen og Malika 
Hagen. 
Denne innetreningssesongen har vi valgt å holde to kurs pga. lav 
oppslutning til egentrening. Planen var først en gruppe med kurs 
og en med egentrening. 
Begge gruppene er fullbooket. 
3. oktober arrangerte vi konkurransetreningskveld med klasse 1 
og klasse 3 baner. Vi holdt arrangementet på banen til Tromøy IL 
for å teste om dette kan være aktuelt for fremtidige stevner. 
Konklusjon er at banen har godt grep for hundene og 
omgivelsene er veldig fint mtp. stevner så her kommer 
stevnekomiteen til å gå videre ift. å avtale bruk av området. Det 
var også veldig god oppslutning fra både gamle og nye 
medlemmer så lover veldig godt for rekruttering. 
 

31/2023 
 

Eventuelt 
 
Styret diskuterte anbefaling av personer til instruktør. Det er den 
aktuelle komiteen som gjør en anbefaling til styret.  
 
Det må være samsvar mellom kalender på hjemmesiden og 
kalender som er linket til på fb. Viktig at arrangement som 
stevner og bortleiing av baner vises i begge kalenderne.  
  
Neste styremøte: 
Mandag 20. november 19.00. Fysisk samling med servering.    

   

    
 

 

    
 

 

     

 


